
KRATKO, PA JASNO
Na seji konference, kjer se

bomo pogovorili o programih
dela za letos, bo osrednja točka
dnevnega reda družbenoeko-
nomski položaj mlade generacije.
Seja bo v začetku februarja.

Glede na lo, da se v razprave o
statutih občine in krajevnih
skupnostih vključujemo prek
sindikata in SZDL, pričakujemo,
da se bodo v te razprave osnovne
organizacije mladih vključile v
največji možni meri. Sicer pa smo
o tem več spregovorili na našem
celodnevnem posvetu in moramo
le uresničitidogovorjeno.

Eldpa, ki nas je predstavljala v
tekmovanju ZRVS in mladine v
Dražgošah, se je uvrstila bolj v
zlato sredino. Glede na to, da
nismo imeli nobenih poprejšnjih
priprav, je to sicer kar lepo, ven-
dar pa se moramo za dnigo leto le
bolje pripraviti.

Uresničevanje sklepov majske
konference ZK poteka vse pre-
počasi. Tako še vedno nismo
ustanovili ali bolje rečeno, poži-
vili dela osnovnih organizacij v
nekaj večjih in pomembnejših
delovnih organizacijah, kot so
SCT, Papirnica Vevče. Izolirka
in seveda v nekatfrih krajevnih
skupnostih. V okviru tega smo
imeli v zadnjem času več obiskov
in razgovorov s sekretarji OO
ZK, predsedniki sindikala in
mladimi komunisti. Upamo, da

bomo lahko prav kmalu zapisali,
da so dali tri razgovori pozitivne
rezultate.

Center za mladinske delovne
akcije si prizadeva, da bi uslano-
vil stalno mladinsko delovno bri-
gado in pa prvi brigadirski klub.
Prav tako je pripravil samou-
pravni sporazum o mladinskih
delovnih akcijah, ki je pravkar v
razpravi.

Komisija za kulturo je pripra-
vila literarni natečaj »mladi pe-
sniki in pisatelji«. To pot smo se
odločili za tri teme, in sicer: mla-
dinske delovne akcije, 40 let re-
volucije, prosta tema.

Pri prosti temi želimo, da bi se
nekoliko več razpisali in razmiš-
ljali predvsem o življenju in delu
mlade generacije.

Prispevke oddajte najkasneje
do 7. februarja na naslov. OK
ZSMS Ljubljana Moste-Polje,
Proletarska 1 (za literarni naie-
čaj).

Na sklepni prireditvi, ki bo 11.
februarja, bomo prebrali vsa.na-
grajena dela, vse prispevke, ki jih
bomo dobili, pa bomo objavili v
posebni številki Delovnega in-
formatorja.

Redni občni zbor je imela Po-
čitniška zveza. Sprejeli so pro-
gram dela in izvolili novo vod-
stvo. Nova predsednica občinske
organizacije je Mojca Šegina.
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